
 
Vážení športoví rybári a delegáti  obvodných organizácii SRZ v Pov. Bystrici. 
Dovoľte aby som Vás pozdravil v mene Mestského výboru SRZ a v mene 
svojom na dnešnom zasadnutí Mestskej konferencii.   

 
 
     Dnešnou mestskou konferenciou sa posúvame do druhého roku tohto 
volebného obdobia. Dnes budeme vyhodnocovať činnosť našej organizácie 
za rok 2014 . Na členských schôdzach sme vyhodnotili činnosť Vašich 
Obvodných organizácií . Na dnešnej Mestskej konferencie prehodnotíme 
činnosť celej našej organizácie a vyhodnotíme aj diskusne príspevky ktoré 
odzneli .  
 
Na celom Slovensku sa   naďalej  monitoruje stav  kormorána veľkého, 
v spolupráci s poľovnými združeniami zabezpečujeme odstrel tohto predátora na 
našich revíroch a pravidelne sa zúčastňujeme aj celoštátneho sčítania tohto 
druhu predátora. V roku 2014 až 2015  bolo odstrelené   119 ks.  Celú 
koordináciu s poľovnými združeniami koordinuje a riadi 1. podpredseda Ing. 
Peter Bočinec. Začiatkom roku 2015 bolo celoslovenské sčítanie tohto nášho 
predátora.  Počty kormoránov ostali ako v roku 2014 ale aj tak ich bolo 93 ks. 
Ale vieme, že skutočnosť je iná. 
 
Pár vetami si môžeme oživiť Zákon 595/2003 Z.z. o daní z príjmov, ktorí v § 50  
umožňuje určitým prijímateľom medzi ktoré patrí aj naša organizácia poskytnúť 
2% podielu zaplatenej dane z príjmu fyzických a právnických osôb. Takto 
získané prostriedky sa môžu využiť len na podporu rybárskeho športu deti 
a mládeže a hospodársku činnosť. 
 Naša organizácia v roku 2014  získala týmto spôsobom 2043,14 €.  Finančné 
prostriedky v celkovej hodnote  2 043,14 € boli v zmysle Smernice SRZ 
prerozdelené na  športovú činnosť detí a mládeže, hospodársku činnosť 
a činnosť rybárskej stráže. 
 
  V mene mestského výboru,  všetkých  našich reprezentantov v súťažiach 
organizovaných radou SRZ, v mene hospodárov a členov rybárskej stráže Vám 
ešte raz ďakujem. Aj takouto formou každoročne napomáhajú  takto získané 
prostriedky k dosahovaniu dobrých výsledkov v jednotlivých oblastiach činnosti 
našej organizácie. Ale povedzme pravdu na takú veľkú organizáciu ako je naša 
by získané prostriedky mali mať väčšiu hodnotu. V iných organizáciách 
s menším počtom členov majú príjem z tejto činnosti väčší ako je u nás. 
     Tlačivá spolu s poučením ako ich vyplniť v tomto roku si môžete ako vždy 
vyzdvihnúť v  rybárskom dome, počas úradných hodín v utorok a piatok.  
Veríme, že i v tomto roku budete tejto finančnej pomoci naklonení . 
 



Je potrebné Vás informovať aj o prečistení a bagrovaní vodnej plochy pod 
Dubovcom a Nosickej priehrady a rieky Váh . Celú stavbu bude realizovať 
SLOVENSKÉ ŠTRKOPIESKY, s.r.o.  Veľký Slavkov. Pri vodnej ploche Pod 
Dubovcom budú mať zriadené zariadenie na prenie vyťaženéj hmoty , tiedičku 
a naklátku na odvoz. Je predpoklad, že dennne bude spracovaných cca 20 
nákladných vozov. Na základe tejto skutočnosti bude vybudovaný nový výjazd 
na hlavnú cestu a za účelom parkovanie bude vybudované parkovisko pre 50 ks 
automobylov čo bola našá požiadavka. Medzi ďalšie požiadavky bolo 
sprístupnenie pomocou auta aj k vodnej ploche oprotu ostrovu čo máme 
v jednaní. Ťažba je povolená na 10 rokov. 
Ďalšou našou požiadavkov bola pomôsť nám pri bagrovaní revíru Slavojka, aj 
tam máme dohodu na požičanie bezplatne bagra na 10 dní, len teraz je náš 
problém, kde uložiť vyťaženú hmotu a ako zabezpečiť dopravu spod bagra po 
zložisko. V prvom kroku našim cieľom je prehĺbenie Slavojky na plánovanú 
hĺbku cca 3 m. V prípade záujmu Vás budeme viac informovať. 
 
     V nasledujúcej časti  správy uvádzam informácie týkajúce sa celej mestskej 
organizácie a potom prehodnotíme činnosť našej obvodnej organizácie. 
 
Členská základňa našej mestskej organizácie má nasledovné zloženie : 
 
- členovia nad 18 rokov       -  1 337  
- mládež od 15 do 17 rokov a študenti     -       46 
- deti do 14 rokov        -     147 
  Spolu                     -  1 530 
 
Počet loviacich sa oproti roku 2013 zvýšil o  34.   Z uvedeného počtu máme  
201 dôchorcov, 105 držiteľov ZŤP a ZŤP-S.  V našich radoch máme 31  žien čo 
je rovnaký počet ako v roku 2013. 
 
 V hodnotenom roku boli vydané nasledovné povolenia a ich počty : 
 
- miestne kaprové        -   459 ks 
- zväzové  kaprové        -   914 ks 
-povolenie na VN Nosice      -     29 ks 
 
- pstruhové povolenie       -   182 ks 
 
V hodnotenom roku sa zvýšili počet vydaných zväzových kaprových povolení o 
29 ks povolenia, miestnych kaprových sa znižil o 1 povolenie . Na VN Nosice 
bolo vydaných 27 čo je viac  o 6 ks ako v roku 2013 . Počet predaných povolení 
na pstruhové vody bol  182 čo predstavuje pokles  o 48 povolení  . 



V hodnotenom roku si  101 našich členov zaplatilo len členskú známku bez 
povolenia na rybolov, čo je ako v roku 2013 .  
 
     Naša organizácia mala k 31. decembru 2014 na  účte  v banke VÚB, a v 
pokladni  čiastku vo výške  -    81 014,97 €   
 
V roku 2014 sme hospodárili ziskom pred zdanením             -     4 198,85 €  
 
Podrobná správa o hospodárení v roku 2014 a návrh  rozpočtu na rok 2015 
predloží Ing. Július Takáč . 
 
V ďaľšej časti sa zoznámime s výsledkami športového rybolovu členov našej 
organizácie za hodnotený rok 2014 v počte kusov a hmotnosti ulovených rýb. 
Na rok 2014 podľa plánu  sme mali zakúpiť a vysadiť do naších revírov ryby v 
čiastke 56 600,- €. Na zarybnenie bolo získané z predaja povolenie 51 432,90 € . 
V skutočnosti sme zakúpili ryby v čiastke 54 398,09 € , ale sme dodali aj z iných 
zdrojov- dotácie v čiasteke 4 411,28 € čo spolu predstavuje čiastku 58 809,37 €. 
Hmotnosť a druh nasadených rýb si môžte podrobne prečítať v 
Považskobystrickom spravodaji, ktorý ste obdržali koncom roka 2014.  
 
Dovoľte aby som Vás poinformoval o počte a hmotnosti ulovených rýb na 
revíroch našej organizácie: 
 
 
1/  LOSOSOVÉ  REVÍRY  MsO SRZ : 
 

- pstruh potočný  1 293  ks o váhe              347,10 kg 
- pstruh dúhový     558  ks    264,90 kg 

    
 
     Spolu bolo ulovených 1 851 ks lososovitých rýb o váhe 615,40 kg.       
 Najviac rýb bolo ulovených na revíry   Domanižanka,  kde bolo ulovených  1 
185 ks rýb o váhe  361,40 kg.  Na druhom mieste je Papradnianka  399 ks rýb a 
váhe  152,30 kg.   Na treťom mieste Maríkovka č.2 s úlovkom 267  ks o váhe 
101,30 kg .  
 
 
 2/ KAPROVÉ REVÍRY našej organizácie  : 

- kapor  9 664 ks    o váhe  15 174,00 kg 
- lieň      108 ks           58,50 kg 
- pleskáč  1 045 ks        1 046,00 kg 
- jalec                 549 ks         372,70 kg 
- podustva       27 ks            19,50 kg 
- mrena       94 ks          160,80 kg 



- šťuka     357 ks         894,80 kg 
- zubáč     420 ks         819,60 kg 
- sumec         8 ks           69,40 kg 
- úhor      209 ks          130,00 kg 
- Pstruh dúhov 1 509 ks                 638,90 kg 
-  Pstruh potočný          94 ks           37,60 kg  

 
Celkovo rybáry našej organizácie ulovili 23 466 ks rýb o hmotnosti 21 995 kg 
na revíroch Považskej Bystrici čo predstavuje nárast o 2 624 ks viac ako v roku 
2013 .  
Pri spočitani úlovkov môžem konštatovať, že sme celkom na revíroch SRZ 
ulovili 28 272 ks rýb o hmotnosti 28 205 kg čo predstavuje nárast o  3449 ks 
viac ako v roku 2013 a o 279 kg menej akov roku 2013.     

 
 Pabezpečenie hospodárskej, športovaj a výchovnej činnosti nestskej organizácie 
sme v hodnotenom roku zorganizovali brigády, na ktorých bolo odpracovaných 
9062 brigádnických hodín. Odpracovať si brigádnickú povinnosť má podľa 
uznesení z členských schôdzi našich troch obvodných organizácii  893 členov. 
Z tohto počtu si túto povinnosť splnilo 681 členov v plnom rozsahu, 19 členov si 
odpracovalo len čiastočne a 128 členov si nesplnilo brigádnickú povinnosť. Pri 
hodnotení brigádnickej činnosti môžeme konštatovať, že plán 7515 
brigádnických hodín sme prekročili o 1547  hodín, musím povedať , že aj 
Rybárska stráž a Hospodári a mnoho naších mladých členov sa zapojilo do tejto 
činnosti aj keď nemali brigádnickú povinnosť. Všetkým tým členom ktorí 
odpracovali viac hodín aj touto cestou ďakujem. 
 
Naša rybárska stráž má 25 členov. V roku 2014  bolo odhájených 986 hodín. 
Závažné priestupky v počte 12 boli postúpené na riešenie dosciplinárnej komisii, 
14 priestupkov bolo odstúpené na RADU SRZ Žilina – jednalo sa o priestupky 
členov iných organizácii. Potešením je, že priestupkov v našej organizácií 
nepribúda ale ani neubúda  aj vďaka dobrej činnosti RS v našej organizácii 
a týmto je potrebné poďakovať všetkým 25 členom RS a vedúcemu p. Jozefovi 
Haviarovi. 
Disciplinárna komisia pod vedením JUDr. Genzu Hološku v roku 2014 sa stretla 
na svojom zasadnutí 5 x, kde prejednavala   8 priestupkov a udelila nasledovné 
tresty: 3 priestupky boli riešené pokutov, jeden člen boli napomenutý: František 
Jurdím Brvnište 60  a jeden obdržal najvyšší možný tres, vylúčenie z SRZ , a 3 
priestupky ktoré sa stali koncomroka 2014 budú riešené v roku 2015.  

 
 
Vážení  prítomní , v tejto stati Vás chcem oboznámiť s činnosťou v športovej 
a kultúrnej činnosti našej organizácie. 



Naša organizácia sa aktívne zapája do športových súťaži organizovaných 
RADOU SRZ. Reprezentanti našej organizácie súťažia v štyroch  disciplínách 
ako „Lov rýb udicou- plávaná, Lov rýb udicou- muška, Lov rýb udicou - feeder 
a v Rybolovnej technike. Zatiaľ sa nezapájame len do súťaže Lov rýb udicou - 
Prívlač. 

 
Našu organizáciu v LRU-P zastupuje Športový klub SENSAS Považská 
Bystrica . Rok z pohľadu klubu a nášho môžeme hodnotiť kladne, veď  družstvo 
v lige  získalo strieborné umiestnenie v súťaži družstiev a v súťaži jednotlivcov 
sa na prvom  mieste umiestnil pretekár nážho družstva Ľuboš Krupička .  
Môžem konštatovať, že nevyhrali ligu ale sú na peknej výťaznej vlne. 
 
 Na základe výsledku v ligovej súťaže v roku 2013 , ktorú vyhral  náš SENSAS 
klub sa nominoval na Majstrovstvá Sveta v Love rýb udicou- plávaná klubov 
v roku 2014. O môžeme konštatovať, že reprezentácia bola úspešná. Návrat 
z podujatia bol inpozantný s vavrínom nad hlavou a tytulom Majstrov Sveta. 
Ani vo sne nás by nenapadlo, že v Pov. Bystrici budeme mať dvojnásobných 
majstrov sveta v LRU-P.  Traja pretekári z družstva boli v roku 2009 členmi 
Slovenského reprezentácie a získali  titul Majstrov Sveta .  Gratuľujeme.  
O úspechoch naších reprezentantov ste sa mohli podrobne dočítať aj v našom 
spravodaji – Považkobystrický rybár.  
 
V súťaži LRU-M sa v tomto roku našim reprezentantom podaril navrátiť do 
prvej ligy kde išli z divizie až do prvej ligy. Druhému družstvu sa v divízií toľko 
nedarilo obsadilo  až 11 posledné miesto čo možem povedať je trochu 
sklamaním . 
  
V súťaži LRU- feeder máme zastupenie družstvo v zložení Ľubomír Krekáč, 
Peter Baránek, Peter Králik, Juraj Krekáč a Rastislav Dudr.  V roku 2014 takto 
posilnené družsvo o pretekárov z plávanej skončili v ligovej súťaži na 
nepopulárnom 4 mieste. Na Majstrovstvách Slovenska v Bytči posilnené 
družstvo o Milana Zelenáka obsadilo tretiu priečku zo ziskom brondzových 
medaili. Veríme , že aj v roku 2015 nás budú vzorne reprezentovať na súťažiach 
organizovaných RADOu SRZ.    
 
V súťaži RT naša organizácia prihlásila do súťaže jedno družstvo ktoré 
obhajovalo druhé  miesto z roku 2013. Družstvo v zložení Tomáš Valášek, 
Martin Čapliar, Karol Šperka ml, Adam Gajdoš, Drahomír Jánský a Michal 
Miclea s silnej konkurencii obsadili celkové tretiu priečku , na súpiske 
tohtomdružstva boli aj dvaja juniori Radovan Jalč a Dávid Medvedský . 
Účasť reprezentantov na Majstrovstvách Slovenska môžeme hodnotiť kladne, 
veď Dávid Medvecký  získali niekoľko medailových umiestnení. Výsledky mu 
zabezpečili účasť na Majstrovstvách Sveta v Nemecku . Stabilné dobre výsledky 



v lige a aj na Majstrovstvách Slovenska zabezpečili miesto v seniorskej 
reprezentácii aj Tomašovi Valáškovi 
Veľkú radosť z výbornej reprezentácie našej organizácie zabezpečili mladý 
reprezentanti účastníci Majstrovstiev Slovenska pod názvom Zlatý Blyskáč. 
Keď v zostave boli Dávid Medvecký,  Jozef Slovák, Tomáš Jambor a Samuel 
Turiak . Obsadili druhú priečku v súťaži družstiev a Dávid Medvecký v súťaži 
jednotlivcov obsadil druhé miesto. Mladým pretekárom je potrebné poďakovať 
za vzornú reprezentáciu našej organizácie.   
Touto cestou chcem ešte raz poďakovať všetkým pretekárom – reprezentantom 
našej organizácie za úspechy ktoré získali v súťažiach organizovaných SRZ, ale 
aj tým ktorí reprezentovali Slovensko na medzinárodných súťažiach.  
Naši reprezentanti sa nielen zúčastňujú podujatí organizovaných RADOu SRZ 
ale aj organizujeme rôzne preteky ktoré sú zaradené do bodovaných súťaži. 
Zorganizovali sme tradične muškárske preteky – Pohár Jozefa Kronera. 
Zorganizovali sme aj majstrovstva Slovenska v rybolovnej technike.  

 
Naša organizácia usporiadala aj tradičné jarne a jesenné rybárske preteky 
v Považskej Teplej. Počet a hmotnosť ulovených rýb nájdete v našom 
spravovali. Bolo zorganizované aj jarný a jesenný  pretek pod názvom Memoriál 
- Pavla Sokolika . V šiestom mesiaci sme zorganizovali pretek detí z príležitosti 
MDD .  Uskutočnili sme aj pretek v love rýb udicou  – muška a plávana  pod 
názvom Vianočný pstruh v Považskej Teplej. 
 
V roku 2014 sme zorganizovali aj školenie a preskúšanie záujemcov 
o členstvo SRZ. Bolo podaných 86 prihlášok dospelých záujemcov a 14 
mládežníkov ktorí prechádzali z jednej vekovej hranice do druhej. 
Z prihlásených dospelých záujemcov úspešne skúšky absolvovalo 78  
záujemcovia a 9 z radou mládeže a týmto naša organizácia prekročila v počte 
členov číslo 1500 a v súčastnosti máme 1530 členskú základňu.               
V prvom mesiaci roku 2014 bol zorganizovaný už tradičný Rybársky ples 
v DOME KULTÚRY KOVO, trochu nám v tomto roku poklesol záujem, ale aj 
tak účastníci si prišli na svoje a zabavali sa výborne podľa ohlasov.  
Koncom roka 2014 boli vydané tradičné noviny – Považskobystrický rybár, na 
ktoré sa v svojej správe niekoľko krát odvolávam. V uvedenom časopise  
Je už vypracovaný aj plán súťaži a pretekov na rok 2015. 

 
1, Slavojka, Memoriál Pavla Sokolíka       1.5.2015 
2, Memorial Jozefa Kronéra         2.5.2015  
3, Považská Teplá jarné preteký      10.5.2015 
4, 1 Liga LRU-P   Kanál Bytča        22.-24..5.2015 
5, Memoriál Ladislava Bútoru – MDD        1.6.2015   
6, Slavojka Memoriál Pavla Sokolíka        5.9.2015 
7,Považská Teplá jesenné preteky               13. 9.2015 



8, Vianočný pstruh          LRU-M                14.11.2015  
                                           LRU-P      15.11.2015 
 
 

 
Vážený delegáti Mestskej konferencie dovoľte aby som v krátkosti prehodnotil 
diskusné vystúpenia na Členských schôdzach obvodných organizácii. 
 
Diskusné vystúpenie boli zamerané na nasledovné oblasti činnosti našej 
mestskej  organizácie : 
 
A./ Členská schôdza OO-SRZ č. 1 
        Prítomných 396 členov čo predstavuje 75 % , jedno vystúpenie   

-  Pán Hrkota- Bolo  navrhnuté neposielať pozvánky na brigádu   
 

B._/ Členká schôdza OO-SRZ č.2 – 6 diskusných vystúpení     
          Prítomných 273 členov čo predstavuje 76,9 % , 6 vystúpení 

- Pán Rybárik poukázal na zlé zarybnenie, málo členov na schôdzi, zlá     
kvalita násady, nekontrolované služobné cesty, požadoval vrátenie 
Pružinky.     

- Pavol Pastorek – navrhol ukladanie zeminy pri bagrovaní Slavojky na 
zarovnanie terénu .  

- Ľuboš Oharek-  viac kontrolovať a pokutovať neporiadok na lovnom 
mieste  

- Karol Šperka- riešiť problém s vydrou, volavkou a kormoránom. 
- Pán Rybárik- zlepšenie členskej základne, pri neplnení si členských 

povinnosti navrhuje vylúčenie z našej organizácie 
- Ján Dubnička- riešenie Web stránky  

 
 

 
C./    Členská schôdza OO-SRZ č. 3  
          Prítomných 383 členov čo predstavuje 76,5 % , jedenásť vystúpení  
 

- Miroslav Králik – upozornil na nedostatok v zákone pri meraní dĺžky 
ulovenej ryby  

- Lukáš Lovišek – požadoval zriadiť na rieke Váh v úseku chyť a pusť od 
vtoku Teplanky po výtok  odchovných rybníkov   

- Peter Marták- v svojom vystúpení poukázal na problém s Pstruhom 
potočným a Lipňom timiánovým ,odporučil používať prítoky a vlásočnice 
Domanižanky, poukázal na vysadenie Volavky na odchovné potoky 
ochranármi, a na rozmnožovanie Vydri riečnej    



- Eduard Hanko – ukazal dokumentáciu na bagrovanie Slavojky 
a predstavil ju ako moc tajný dokument , požadoval realizáciu projektu.  

- Ivo Piech – reagoval na predošlé vystúpenie a požadoval aby p. Hanko 
predložil návrh na spôsob bagrovania Slavojky. 

- Karol Šperka- riešiť problém s Vydrou, Kormoránom a Volavkou. 
- Ján Kňaško- požadoval platbu za povolenie cez internet    
- Jaroslav Miclea- upozornil, že členovia ktorí prídu na brigádu bez 

potrebného vybavenia budú poslaný domov nakoľko nemôžu vykonávať 
plánovanú činnosť 

- Ľubomír Meliš- doporučuje vyťaženú zeminu použiť na zavezenie 4. 
Rybníka v Pov. Teplej 

- Ján Hatala- odporučil neposielať pozvánky na brigádu, nech každý člen sa 
stará o povinnosť odpracovať stanovené hodiny 

- Lukáš Lovíšek- požadoval odstrel Volavky 
 
            
Na diskusné vystúpenia odpovedal predseda MsO SRZ   p. Vladimír Vecel  
 
 


